操作手冊
Operation Book
此系統是利用access2000中文版所寫,功能非常簡易,系統各項皆是中文版本.

This system is written with Chinese Version of access2000, the functions is very easy to learn for the first-learning person. 

系統操作:首先請先閱讀Student Information Management.doc  了解系統架構,再利用access2000,開啟Student Information Management.mdb ,出現主選單畫面,有三項功能,分別是, A學生資料處理, B列印學生德,智成績, C 結束本系統.

Operation procedures:  First, you have to read SIM.doc carefully, then you use access 2000 to open SIM.mdb after you understand the frameworks of this system.

You will find there are three items at this major list, A. student information management  B. student moral and intellectual record printing  C. the END
[image: image1.png][ eemmmn
_| P m e
_| AR




選擇 A學生資料處理 出現如下畫面,本選單是學生各項資料輸入的選擇畫面,分別是1學生個人資料輸入,  2 學生學業成績輸入, 3 學生操行成績輸入, 4 回主選單
When you choose the A item, you will find it appears the selection picture for student information input, there are 1. Student personal information input   2.student academic record input   3. Student conduct record input   4. Back 
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選擇1學生個人資料輸入:出現學生個人資料輸入畫面,使用者可以一一輸入學生的各種背景資料
ITEM 1. Student Personal Information Input  

       You will find there is the picture of information input, you can input student information one by one.
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選擇2 學生學業成績輸入 可以輸入學業成績,諸如,國文,英文,數學,自然科學,電腦,等成績分數,分數是100分 為滿分,最低為0分
ITEMS 2  Student Academic Record Input
         You can input the academic record such as Chinese ,English, Natural Science, Computer…etc.  The highest score is 100, the lowest score is zero.
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選擇3 學生操行成績輸入:輸入學生在校請假曠課,功過紀錄
Items 3  Student Conduct Record Input

The user can input the record of students' absence, truant, merit and demerit .
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選擇4 回主選單 :則回主選單
Items 4  Back    :Go back to the major list.

在主選單中 B列印學生德,智成績 按下選擇鈕後,出現如下第二層選單
At the B items of this major list, it will appear the second list after you choose this item.
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第一項:列印學生缺況紀錄
Items 1: Print student's absence and truant record.
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第二項:列印學生智育成績
Items 2: Print students' intellectual record.
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第三項:列印學生操行成績
Items 3: Print students' conduct record.
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第四項:回主選單
ITEM 4: Back

本系統仍有許多改善空間,敬請各位先進不吝告知,謝謝.

E-Mail: hsintung@mail.educities.edu.tw

There are many functions to be improved in this system, thank you for your advising after you use the system.

E-Mail: hsintung@mail.educities.edu.tw

